
ELEKTROTEHNA

Ustanovljen klub
upokojencev

»Elektrotehna je pred devetintri-
desetimi leti pričela delovati kot
maloštevilen kolektiv. Iz tedaj nez-
natnega podjetja je zrasla velika
organizacija združenega dela poz-
nana doma in v zamejstvu. Za vse
to so bili potrebni velikanski napo-
ri, mnogo dela, še več odrekanja.
Le tako smo današnjemu tisočše-
stočlanskemu kolektivu zagotovili
vse potrebno za nadaljnji razvoj. K
temu napredku smo tudi mi, upo-
kojeni delavci sozda pnspevali ve-
lik delež. Mnogi med nami so pre-
živeli dobršen del svojega zivljenja
v Elektrotehni in v njenih delovnih
organizacijah ter tozdih. Nekateri.
celo mnogi med nami, še sedaj, po
upokojitvi vzdržujemo redne stike
med seboj. Drugi pa se zaradi raz-
noterih okoliščin vidimo samo
občasno, ali pa tudi to ne.

Da bl naše stike ohranili ali ob-
novili. se nas je nekaj odločilo, da
s pomotjo koordinacijskega odbo-
ra osnovnih smdikalnih organizacij
sozda ustanovimo klub upokojen-
cev. Dejavnosti kluba ne bodo za-
jemale samo občasnih srečanj
temveč tudi druge aktivnosti upo-
kojencev na ppdročju iporta, kul-
ture, zabave in strokovnih dejav-
nosti...«

Tako je iniciativni odbor za usta-
novitev kluba upokojencev sozda
Elektrotehna v ..Signalih Elektrote-
hne« povabil vse nekdanje delav-
ce, naj se v čim večjem številu
udeležijo ustanovnega obinega
zbora. Udeležilo se ga je rekordno
število Ijudi, proli vsem pričakova-
njem, nekaj nad sto. Velika udelež-
ba je dokazala da je bilo zanima-
nje za ustanovitev ter za prihodnje
delo kluba neverjetno visoka. Na
občnem zboru so sprejeli pravila
kluba. in potrditi predlog za višino
članarine v prihodnjem letu. Izvolili
so upravni odbor, nadzorni odbor,
tovariško razsodišče ter delegate
pri sindikalni koordinaciji sozda.

Istočasno je bil predložen ter potr-
jen linanini načrt za leto 1985 in
navdušeno sprejet program dela
kluba upokojencev.

Če na kratko pogledamo pro-
gram aktivnosti kluba upokojen-
cev, bomo videh zakaj je bilo zani-
manje za pristop v članstvo tako
veliko V letu 1985. ko bo Elektro-
tehna praznovala svojo Stirideset-
lelnico, bo srečanje vseh upoko-
jencev. Upokojencem so na voljo
brezplačna rekreacija, udeležba na
vseh Sportnih tekmovanjih, ki jih
prireja sozda ter brezplačno član-
stvo v Sportnem društvu. Upoko-
jenci se bodo udeleževali planin-
skih pohodov. organizirali skupne
izlete, občasno prikazovali svoje
hobije in druge zanimive dejavno-
sti, imeli bodo Se naprej pravico
koristiti počitniške kapacitete soz-
da, organizirali bodo izlete. dobi-
vali brezplačne gledahSke karte
preko sindikata, sodelovali bodo z
drugimi klubl ali drušrvi upokojen-
cev ter obiskovali svoje bolne tova-
riše.

Kar pa zadeva dosedanje aktiv-
nosti. velja omeniti. da je bil pvi
izlet v DO Melodtja MengeS, ki je
tudi v sestavi Elektrotehne. za
uspeSno organiziran. skupaj z obi-
skom arboretuma v Volfijem poto-
ku in tovariškim srečanjem.

Ob tem pa ne smemo zamolčati,
da je bila duša celotnega ustanovi-
tvenega gibanja upokojena sode-
lavka Elektrotehne. Olga Šindič, ki
je s svojo zavzetostjo in znanjem
tudi v formalnopravnem pogledu
naredila vse da je bil klub v
najkrajšem času ustanovljen ter re-
gistriran.

In še, kdo so glavni udje kluba:
predsednik je Marjan Kobentar,
njegov namestnik Jože Pišek, taj-
nica je Olga Šindifi in blagajničar-
ka Mira Božič. Upravni odbor jih je
\z svojih vrst izvolil enoglasno. Pa
veliko uspeha! TADEJ BRATOK


